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Protokół nr XLVII/2021 

z sesji Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej 

w dniu 1 października 2021 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali obrad Rady Miejskiej nr 216 w Ratuszu na Placu Wolności 1 w 

Bystrzycy Kłodzkiej.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Pan Leszek Stróż o godz. 18:00 w sali obrad Rady Miejskiej w 

Ratuszu, na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady czterdziestej siódmej uroczystej 

sesji Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej z Gminą Kaźmierz. Powitał serdecznie gości z Gminy 

Kaźmierz, radnych, Burmistrza oraz zaproszonych gości.  

Obrady rozpoczęto 1 października 2021 r. o godz. 18:00, a zakończono o godz. 18:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni radni: 

1. Marian Adamów 

2. Bogusława Katarzyna Chmielewska 

3. Janusz Andrzej Gałan 

4. Agnieszka Monika Jędrak 

5. Mieczysław Adam Kamiński 

6. Marek Kornel Kaźmierski 

7. Jan Marcin Krawczyk 

8. Dariusz Mirosław Krzemiński 

9. Halina Anna Krzysztofik 

10. Dariusz Stanisław Piotrowski 

11. Emilia Anna Siwek 

12. Leszek Edward Stróż 

13. Jan Szkwarek 

14. Sławomir Tadeusz Wełna 

Nieobecni radni: 

1. Artur Jan Pokora 

Porządek dzienny sesji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Wskazanie wiceprzewodniczącego odpowiedzialnego za obliczanie wyników głosowań imiennych. 

4.  Informacje przewodniczącego o wprowadzonych autopoprawkach do porządku obrad. 

5.  Wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych.  

8.  Sprawy różne. 

9.  Zamknięcie obrad.    
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1. Otwarcie obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Pan Leszek Stróż wygłosił przemowę, w której przypomniał 

początki i najważniejsze momenty wzajemnej  współpracy. 

 

Uroczystą mowę wygłosiła również Burmistrz Bystrzycy Kłodzkiej Renata Surma. 

 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
 

 

 

3. Wskazanie wiceprzewodniczącego odpowiedzialnego za obliczanie wyników głosowań 

imiennych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że podczas głosowania na sesji, osobą 
odpowiedzialną za obliczanie wyników głosowań imiennych będzie Wiceprzewodniczący 
Rady Leszek Stróż. 
 

 

4. Informacje przewodniczącego o wprowadzonych autopoprawkach do porządku obrad. 

 

 

Brak. 

 

5. Wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad. 

 

Brak. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz. 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
dotyczącą procedowanego projektu uchwały.  
 
 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Mieczysław Adam Kamiński 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz. 

 

 



3 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika 

Jędrak, Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz 

Mirosław Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Emilia Anna Siwek, 

Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna 

NIEOBECNI (1) 

Artur Jan Pokora 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła: 
 

Uchwałę Nr XLVII/388/2021 

          w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz 

 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Brak. 

 

8. Sprawy różne. 

 

Brak. 

 

 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął czterdziestą siódmą sesję 

Rady Miejskiej VIII kadencji o godz.18:18. 

  

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.     

 

  

 

Protokół sporządziła: 

 Beata Dańkowska-Szczygieł 


